
Op 8 juni heb ik weer eens een rondje met mijn boot over de Brink gemaakt. Door persoonlijke 

omstandigheden heeft dit helaas niet eerder plaats kunnen vinden.  

Het weer speelde mee, een klein briesje uit het Noordwesten, een aangename temperatuur van ca 

21⁰C en een beetje bewolking afgewisseld door een krachtig zonnetje. Het water was zoals al een 

lange tijd flink helder. 

Ik was begonnen met het kalibreren van de twee kompassen die aangesloten zitten op mijn 

fishfinders. Hiervoor moet ik een aantal cirkels varen met mijn boot om ze de juiste richting uit te 

laten kijken. Ziet er misschien een beetje vreemd uit als je een bootje alleen maar kleine rondjes ziet 

varen, maar het komt de nauwkeurigheid van de apparatuur ten goede dus doen we dit maar op 

gezette tijden. 

Het varen op de Brink en het bekijken van sonar beelden was wel een desillusie, ik heb nog nooit zo 

weinig vis gezien als deze keer. Op de plaatsen waar ik normaal gesproken veel scholen met 

jongbroed tegen kwam, bleef het beeld redelijk leeg. Ik vond wel wat vis op de kant maar dan aan de 

overkant bij de fabriek. 

  

Ook bij visplaats 1, 2 en 3 trof wat vis aan. Ik heb ook het zuidelijke gedeelte van de Brink nog 

bekeken maar zag voornamelijk karper in de oppervlakte  en soms een school van zes  of zeven 

vissen wat dieper ( ca. 4m diep). Deze karpers zaten meer in het Zuidoostelijk van de Brink. Helaas 

kan ik geen positiever beeld schetsen dan ik net gedaan heb, ik natuurlijk niet al het water kunnen 



afzoeken, daar is de plas te groot voor. Ik hoop volgende keer een beter resultaat te kunnen 

berichten. 

Tot de volgende keer. 


